

檔 號：
保存年限：

中華電信股份有限公司
台北營運處第二網路維運中心 函

地址：106402 台北市金山南路2段52號
聯絡方式：侯安鴻、02-87447038
olihou@cht.com.tw

受文者：如行文單位

發文日期：中華民國112年9月7日
發文字號：二網維字第1120000028號
速別：速件
密等及解密條件或保密期限：普通
附件：

主旨：為提昇國貿大樓用戶交換設備功能，擬進行交換設備汰換工程，請查照。 In order to upgrade the communication of International Trade Building, We are going to replace the IP-PBX with a SVG (SIP-Based VoIP Gateway).

說明：

- 一、中華電信擬訂於2023年9月19日(二) 20:00~22:00進行用戶交換機建置工程。
The schedule of implementation for SVG will start from 20:00 to 22:00 September 19th 2023 (Tuesday).
- 二、施工範圍為國貿大樓二樓電信機房，施工單位為中華電信台北營運處及榮群電訊。
The construction area is at telecommunication facilities, located on the second floor of International Trade Building. The construction team is Chunghwa Telecom and OPNET Technologies.
- 三、國貿大樓用戶交換機改接日期為9月19日(二) 20:00~22:00，因技術上需要，屆時國貿大樓所轄之交換機市話用戶 2757-6XXX~2757-9XXX電話門號將暫時停止服務約二小時，不便之處，尚祈諒察。
It will take few hours for system conversion and the schedule will be arranged at 20:00 to 22:00 September 19th 2023 (Tuesday).



Because of the technological requirement,
International Trade Building user 2757-6XXX~2757-
9XXXX phone service will be shut down for two
hours during the system conversion. Thanks for
your understanding and cooperation.

- 四、對於本公告內容與施工期間，貴客戶如有任何疑問，請逕洽現場緊急連絡高級工程師孫天財(02)2722-2344、0937-086-634。

If you have any questions or need further assistance, Please feel free to contact our tech. support engineer, Mr. Sun at (02)2722-2344 or 0937-086-634.

- 五、作業如提早完成，將提前恢復服務，造成不便之處，敬請諒察。

We will do everything in order to make sure the shut-off time is as short as possible, We are sorry for inconvenience caused and thank you for your cooperation.

正本：台北世界貿易中心國際貿易大樓股份有限公司
副本：

中心主任 林匡正